



家長通告 2025-2026/198
中三級多元學習周學習活動

敬啟者：

為了讓同學能夠在實際環境中結合多個學習領域的知識、能力、態度及價值觀進行學習，本校將於二零二五年十二月九日至十二日為中三級同學舉辦「多元學習周」活動。是次多元學習周的研習主題為「香港可持續發展之旅」。是次活動將由本校各科老師或外間機構導師負責帶領，為同學提供多元化的教育及研習活動。現將有關活動安排詳列如下：

| 日期 | 集合時間 | 解散時間 | 活動內容 | 活動地點 |
|-----------------|-------|-------|--|-------|
| 12月9日 (星期二) | 08:10 | 16:00 | 1.香港可持續發展之旅學習簡介 2.認識及探索社區 (3A、3B) 3.汀角海灘清潔與生態導賞 (3C、3D) | 本校及校外 |
| 12月10日 (星期三) | 08:10 | 16:00 | 1.預備考察活動 2.參觀Mil Mil喵坊 (3A) 3.原木生態導賞及工作坊(3B) 4.參觀T-Park (3C) 5.參觀牛潭尾濾水廠 (3D) 6.整理學習成果 | 本校及校外 |
| 12月11日 (星期四) | 08:10 | 16:00 | 1.預備考察活動 2.原木生態導賞及工作坊(3A) 3.參觀Mil Mil喵坊 (3B) 4.參觀將軍澳海水淡化廠 (3C) 5.參觀O-Park (3D) 6.整理學習成果 | 本校及校外 |
| 12月12日 (星期五) | 08:10 | 16:00 | 1.整理學習成果 2.小型成果展示 3.學習反思 | 本校 |

「多元學習周」會進行各類研習活動，同學必須備妥文具。12月9至11日，學生須穿着整齊的冬季運動服，而12月12日，學生須穿着整齊的冬季校服。

為豐富同學的學習經歷，本學年中三級的多元學習周安排了不同的參觀及工作坊，讓同學從體驗中學習。為方便同學於活動日（十二月九日至十一日）往返學校及活動地點，學校已統一安排旅遊巴接送。每位學生的多元學習活動體驗及交通費用為港幣200元正。(正接受社會福利署「綜合社會保障援助」(綜援)或「學生資助計劃全額津貼」(全津)的家庭可獲豁免，正接受「學生資助計劃半額津貼」(半津)的家庭只需繳付一半費用。)

另外，為與各界友好分享同學的研習成果，謹訂於十二月十六日（星期二）下午二時正至下午四時三十分舉行學習成果展示日，歡迎各家長蒞臨指導。



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

Fax: (852)-2464 6161 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

如有查詢，請致電 2461 1555 與容尚君老師或金浩暉副校長聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

二零二五年十二月一日

陳月平校長謹啟



裘錦秋中學（屯門）

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jectm.edu.hk>

電話 Tel.:(852)-2461 1555

傳真 Fax:(852)-2464 6161

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

電郵 E-mail: mail@j ectm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/198

Diversity Learning Week for F.3 Students

Dear Parents/ Guardians,

To provide students with an opportunity to integrate knowledge, skills, attitudes, and values from multiple learning domains in a real-world environment, our school will organize a "Diversity Learning Week" for F.3 students from December 9 to 12, 2025. The theme of this Diversity Learning Week is "A Journey of Sustainable Development in Hong Kong." The activities will be led by our school teachers and external instructors, providing students with diverse educational and learning experiences. The detailed arrangements are as follows:

| Date | Assembly Time | Dismissal Time | Activities | Location |
|------------------|---------------|----------------|--|-----------------------|
| Dec 9 (Tue) | 08:10 | 16:00 | 1. Introduction to a Journey of Sustainable Development in Hong Kong 2. Community Discovery and Exploration (3A & 3B) 3. Ting Kok Beach Cleanup and Ecological Guided Tour (3C & 3D) | School and Off-campus |
| Dec 10 (Wed) | 08:10 | 16:00 | 1. Preparation for Field Study 2. Visit to Mil Mill (3A) 3. Log Ecology Guided Tour and Workshop (3B) 4. Visit to T · PARK (3C) 5. Visit to Ngau Tam Mei Water Treatment Works (3D) 6. Learning Outcome Consolidation | School and Off-campus |
| Dec 11 (Thur) | 08:10 | 16:00 | 1. Preparation for Field Study 2. Log Ecology Guided Tour and Workshop (3A) 3. Visit to Mil Mill (3B) 4. Visit to Tseung Kwan O Desalination Plant (3C) 5. Visit to O · PARK1 (3D) 6. Learning Outcome Consolidation | School and Off-campus |
| Dec 12 (Fri) | 08:10 | 16:00 | 1. Learning Outcome Consolidation 2. Mini Project Showcase 3. Learning reflection | School |

During the Diversity Learning Week, students will participate in various learning activities and must bring their own stationery. On December 9 to 11, students should wear their winter PE uniform, while on December 12, students should wear their winter school uniform.

To enrich students' learning experiences, the school has arranged a series of visits and workshops for all Form 3 students during the Diversity Learning Week of this academic year. These activities are designed to allow students to learn through experience.



裘錦秋中學（屯門）
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jectm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jectm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

Fax: (852)-2464 6161 E-mail: mail@jectm.edu.hk

To facilitate transportation on the activity days (9th to 11th December), the school has made centralized arrangements for coach bus services to take students between the school and the activity venues. The total fee for these activities and the associated transportation is HKD 200 per student. (Families receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) from the Social Welfare Department, or the Full Grant under the Student Financial Assistance Scheme, will be granted a full fee waiver. Families receiving the Half Grant under the Student Financial Assistance Scheme are required to pay only half of the fee.)

A Learning Outcome Exhibition Day will be held on Tuesday, December 16, 2025, from 2:00 PM to 4:30 PM. Parents are welcome to attend.

For enquiries, please contact Mr. Yung Sheung Kwan or Vice Principal Kam Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

December 1, 2025